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ła podziału czynności dla poszczegól
nych członków Rady, kierowników re
feratów itp. Ustalono, że Prezydium 
Rady urzędować będzie w każdą so
botę i w tym też dniu członkowie 
Rady będą przyjmować interesantów, 
udzielać wyjaśnień i odpowiedzi oraz 
udzielać niezbędnej pomocy wszyst
kim, którzy osobiście zgłaszać będą się 
w biurze Rady.

Rada omówiła również szczegółowo 
program uroczystości jubileuszowych 
związanych z obchodami XXV-lecia 
Izby rzeszowskiej, omówiono szereg 
spraw osobowych oraz załatwiono 
sprawy personalne w zakresie wpisów 
niektórych osób na listę adwokatów 
naszej Izby, a ponadto omówiono 
sprawę przyjmowania aplikantów ad
wokackich na 5 wolnych miejsc, któ
rymi dysponuje Rada Adwokacka. 
Uchwalono też plan pracy Rady na 
II półrocze 1976 r. Według założeń 
tego planu najbliższe miesiące poświę
cone będą przygotowaniom do uroczy
stych obchodów XXV-lecia Izby, a je
sieni ą bieżącego roku przeprowadzo
na zostanie akcja wyborcza kierowni
ków zespołów adwokackich Izby rze
szowskiej, albowiem kadencja dotych

czasowych kierowników zespołów koń
czy się w bieżącym roku.

Omówiono kompleksowo sprawy in
westycyjne Izby, sprawy dotyczące 
akcji socjalnej, a przede wszystkim 
sprawy emerytów i kolegów adwoka
tów, którzy ze względu na ogranicze
nia w zakresie wieku adwokatów 
zmuszeni byli przejść na emeryturę. 
W szczególności rozważano zagadnie
nie niesienia pomocy materialnej ad
wokatom emerytom i rencistom.

Miłym akcentem pierwszego posie
dzenia Rady była informacja adw. 
Emila Górnickiego, że Rada Państwa 
przyznała mu K r z y ż  K a w a l e r 
s k i  O r d e r u  O d r o d z e n i a  
P o l s k i  za pracę w Zrzeszeniu 
Prawników Polskich. Odznaczenie to 
zostało przyznane adw. E. Górnickie
mu na wniosek Zarządu Głównego 
ZPP. W związku z tym Rada złożyła 
kol. Górnickiemu serdeczne gratulacje.

Jednym z ważniejszych problemów, 
które Rada musi rozwązać w naj
bliższym czasie, to sprawa sprzedaży 
budynku socjalnego w Lesku, który 
ze względu na deficytowe wyniki bę
dzie musiał ulec zbyciu.

adw. Mieczysław Cincio

I z b a  s z c z e c i ń s k a

Rada Adwokacka na posiedzeniu w 
dniu 16 czerwca br. powołała 3 ko
misje: doskonalenia zawodowego,
socjalno-bytową i pracy społecznej.

W skład Komisji doskonalenia za
wodowego powołano adwokatów: Luc
jana Boczkowskego, Tadeusza Hof
fmanna, Romana Łyczywka, Zenona 
Matlaka, Jerzego Sadzyńskiego, Zeno
na Weinerta i Alfreda Włocha. Prze
wodniczącym komisji jest prezes WKD 
adw. Tadeusz Burakowski.

Do Komisji socjalno-bytowej powo
łano kol.: adw. Ryszarda Dońca, apl. 
adw. Barbarę Jarmołowicz i adw. Ma
riana Kurzyka. Przewodniczącym Ko
misji jest rzecznik dyscyplinarny Rady 
adw. Lech Koszewski.

W skład Komsji pracy społecznej 
weszli: adw. Marian Manyś, apl. adw. 
Andrzej Marecki, adw. Justyna Tki- 
czyk-Galantowa i adw. Ludwik Wo- 
lender. Przewodniczącą komisji jest 
sekretarz Rady adw. Stefania Wtorkie- 
wicz.

Rada powołała również komitet re
dakcyjny „Biuletynu Informacyjnego 
Izby Szczecińskiej” w składzie: adw. 
Michał Domagała, adw. Grażyna Łu- 
cewicz, adw. dr Roman Łyczywek, 
apl. adw. Jerzy Piosicki i adw. Jerzy 
Zaniemojski, powierzając przewodni
ctwo Komitetu wicedziekanowi adw. 
Jerzemu Zaniemojskiemu.

adw. J. Z.


